



CANADIAN
MUSEUM
OF HISTORY
-
MUSÉE
CANADIEN
DE L'HISTOIRE

INDIGENOUS STORIES
BEYOND BORDERS

SEEKING INDIGENOUS STORIES FOR AN EXHIBITION PROJECT

THE CANADIAN MUSEUM OF HISTORY is planning an exhibition that will celebrate the stories of how Indigenous peoples in what is now Canada have asserted and continue to assert their sovereignty and identities beyond borders.

Focusing on Indigenous leadership, vision, creativity, and courage, this exhibition will highlight individuals and groups who travelled the world as diplomats, warriors/soldiers, performers, artists, athletes, and/or scholars over many centuries.

We would be honoured if you would like to share or discuss stories, oral histories, or objects from your communities that have travelled the globe.

TO PARTICIPATE:

**VISIT OUR
WEBSITE:
[historymuseum.ca/
indigenous-stories](https://historymuseum.ca/indigenous-stories)**

**Indigenous Stories
Beyond Borders**
Canadian Museum
of History
100 Laurier Street
Gatineau, Quebec
K1A 0M8
indigenous-stories@
historymuseum.ca



MUSÉE
CANADIEN
DE L'HISTOIRE
-
CANADIAN
MUSEUM
OF HISTORY

HISTOIRES AUTOCHTONES
AU-DELÀ DES FRONTIÈRES

À LA RECHERCHE D'HISTOIRES AUTOCHTONES POUR UN PROJET D'EXPOSITION

LE MUSÉE CANADIEN DE L'HISTOIRE planifie une exposition qui présentera des histoires sur la façon dont les peuples autochtones dans ce qui est aujourd'hui le Canada ont affirmé, et continuent d'affirmer, leur souveraineté et leurs identités au-delà des frontières.

Axée sur le leadership, la vision, la créativité et le courage des peuples autochtones, l'exposition mettra en lumière des personnes et des groupes qui, au fil de nombreux siècles, ont parcouru le monde en tant que diplomates, guerriers et soldats, interprètes, artistes, athlètes ou universitaires.

Si cela vous intéresse, nous serions honorés que vous racontiez ou partagiez des récits, des histoires orales ou des objets de votre communauté qui ont voyagé autour du monde.

COMMENT PARTICIPER

**VISITEZ NOTRE
SITE WEB :**
[museedelhistoire.ca/
histoires-autochtones](https://museedelhistoire.ca/histoires-autochtones)

**Histoires autochtones
au-delà des frontières**
Musée canadien
de l'histoire
100, rue Laurier
Gatineau (Québec)
K1A 0M8
histoires-autochtones@
museedelhistoire.ca